
 

Mega Fruits is a 5-reel slot game with giant symbols in the Hi Roller game. The game has 10 

paylines which are active at all times. 

Wins are awarded for 3, 4 and 5 of a kind symbols when on adjacent reels (left-to-right, right-to-

left and in the middle). 

Paytable 

Symbol x3 x4 x5 

 

10 30 150 

 

10 30 150 

 

10 30 150 

 

20 50 200 

 

20 50 200 

 

50 100 400 

 

50 100 400 

 

80 200 1000 



100 500 5000 

All award values shown are a multiple of the bet per line (the total bet divided by the number of 

lines in play).  

How to Play 

Your balance, total bet and winnings are displayed at the bottom of the screen at all times. 

Select your bet by pressing the up or down arrows, and then press the circular arrows button to 

place a bet and begin the game. 

The bet used in the main game is the "base bet". Wins are paid when any 3, 4 or 5 of the same 

symbol appear on the reels from left-to-right, right-to-left or across the middle three reels. 

The prizes are paid in accordance with the payout table available on the game interface.      

Hi Roller Spins 

Press the "Hi Roller" button to activate the Hi Roller Spins. 

Using the up and down arrows; select your bet. Your bet is multiplied depending on the level of 

the Hi Roller game selected, to a maximum 10 times your bet. 

In the Hi Roller game, the bet in addition to the base bet is the "ante bet". The base bet, added to 

the ante bet, constitutes the total bet. 

Increasing the bet increases the number of Mega Fruits symbols and reduces the number of lower 

paying symbols. 

Touch the semi-circular arrows button to return to the game screen, and touch it again to start a 

Hi Roller game. 

Use the "Change Hi Roller" button to cancel or change the Hi Roller game. 

Mega Fruit 

Symbol Added 

Symbols 

Removed 

Pays 

when 

fully 

in 

view 

100 



 

 

200 

 

 

300 

 

 

400 

 

500 



 

 

 

Mega Fruit award values shown are a multipler of the base bet value and not the total (base + 

ante) bet value, and are paid when the symbol is fully in view.  

 

Payline Configuration 

 

 

Return to Player 

The minimum theoretical average return to player (RTP) of the reel game is 93.7% and a 

minimum of 94% in the Hi Roller game. 

 

This RTP represents the long-term expected payback of the game which has been calculated by 

an independent testing company. 

 

Malfunction voids all pays and plays. 

 



 

Mega Fruits est un jeu à 5 cylindres qui fait appel à des symboles géants dans les parties Hautes 

mises. Le jeu comporte 10 lignes de paiement qui sont actives en tout temps. 

Les gains sont accordés lorsque 3, 4 ou 5 symboles identiques apparaissent sur des cylindres 

adjacents, de gauche à droite, de droite à gauche, ou au centre. 

 

Table de paiement 

Symbole x3 x4 x5 

 

10 30 150 

 

10 30 150 

 

10 30 150 

 

20 50 200 

 

20 50 200 

 

50 100 400 

 

50 100 400 



 

80 200 1000 

 

100 500 5000 

 

Tous les lots affichés sont déjà multipliés par la mise par ligne (mise totale divisée par le nombre 

de lignes actives).  

 

Comment jouer 

Votre solde, la mise totale et vos gains sont toujours affichés au bas de l’écran. 

Touchez la flèche vers le haut et la flèche vers le bas pour déterminer le montant que vous désirez 

miser, touchez le bouton « deux flèches semi circulaires » pour engager la mise et commencer la 

partie. 

La mise engagée dans le jeu principal est la « mise de base ». 

Les gains sont accordés lorsque 3, 4 ou 5 symboles identiques apparaissent sur des cylindres 

adjacents, de gauche à droite à partir du premier cylindre, de droite à gauche à partir du dernier 

cylindre, ou sur les trois cylindres centraux. 

 

Parties Hautes mises 

Touchez le bouton    pour activer les Hautes mises. 

Choisissez votre niveau de mise à l’aide de la flèche vers le haut et de la flèche vers le bas. Selon 

le niveau Hautes mises que vous avez choisi, votre mise de base est multipliée, au maximum, par 

10. 

Lors des parties Hautes mises, la mise engagée en sus de la mise de base est la « mise boni ». La 

mise de base, additionnée à la mise boni, constituent la mise totale. Augmenter la mise accroît le 

nombre de symboles Mega Fruits et réduit le nombre de symboles moins payants. 

Touchez le bouton « deux flèches semi circulaires » pour retourner à l’écran de jeu, et touchez-le 

de nouveau pour commencer une partie Hautes mises. 

Utilisez le bouton Modifier les Hautes mises pour annuler ou modifier les Hautes mises. 

 

 

 



Symbole Mega 

Fruits ajouté 

Symboles 

retirés 

Lots 

lorsque 

entièrement 

visibles 

 

 

100 

 

 

200 

 

 

300 

 

 

400 

 

500 



 

 

Les lots Mega Fruits affichés sont déjà multipliés par la mise de base et non par la mise totale 

(mise de base + mise boni), et ils sont payés lorsque le symbole est entièrement visible.  

 

Lignes de paiement 

 

Taux de retour 

Le taux de retour théorique à long terme minimal des parties du jeu principal est de 93,7 %; celui 

des parties Hautes mises est de 94 %. 

 

Le taux de retour théorique à long terme représente le taux de paiement attendu du jeu et il a été 

calculé par un laboratoire d'essais indépendant. 

 

Toute défectuosité annule jeux et paiements. 


